
 
Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ  ČASTI  SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 7. októbra 2021 
v priestoroch KS Kubrá v Trenčíne 
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Garant komisie : Soňa Baránková 
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – Mestská polícia Trenčín 
    
       
Program (po doplnení):  
1. Úvod.  
2. Majetkové prevody. 
3. Riešenie dopravnej situácie pred areálom ZŠ Kubrá a KS Kubrá 
4. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
5. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
6. Rôzne, diskusia. 
7. Záver. 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  
 Predseda VMČ SEVER Mgr. Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných prítomných. 

Zároveň ospravedlnil poslanca Smolku a skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopný, prítomní sú 
štyria členovia, poslanec Mičega sa dostavil o sedem minút neskôr. Garantka uviedla, že poslanec 
Bystrický sa dostaví s časovým oneskorením. Následne prečítal body programu a vyzval prítomných 
poslancov na doplnenie  programu. Ing. Matejka navrhol doplniť samostatný bod č. 3 ohľadom 
riešenia dopravnej situácie pred ZŠ Kubrá a KS Kubrá, kedy dochádza k častým kolíziám pred 
vstupom do školy a aby sa to tu začalo už nejako systematicky riešiť, lebo nakoľko je tu zákazová 
značka, vozidlá naďalej vchádzajú priamo do areálu kultúrneho strediska.  

 Garantka uviedla, že majetkový prevod bude iba jeden, druhý materiál na schválenie predložený 
MHSL p. Jarošom ohľadom prenájmu nebytových priestorov v zimnom štadióne a krytej plavárni 
bol ústne dňa 6. októbra 2021 stiahnutý z prerokovania a bude predložený na nasledujúcom zasadnutí 
VMČ SEVER. Poslanec Trepáč sa opýtal, prečo bol tento majetkový prevod stiahnutý bez 
akéhokoľvek odôvodnenia.  

 Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu.  
 
Uznesenie 36/10/21: VMČ schvaľuje program rokovania v rámci jeho zmeny – doplnenie bodu č. 3 
o riešení dopravnej situácie pred ZŠ a KS Kubrá. 
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Petrík, Matejka, Trepáč)  Proti : 0      Zdržal sa : 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 
 

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru   

Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru : 

Ing. Miloš Mičega  Bc. Martin Trepáč 
Ing. Ladislav Matejka  Mgr. Martin Petrík 
Mgr. Kamil Bystrický 
 

Neprítomný člen VMČ SEVER: 

JUDr. Martin Smolka - ospravedlnený 
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2. MAJETKOVÉ PREVODY:  
 

1/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k predaju pozemku na ulici Kpt. Nálepku parc. C-KN 1528/90 
k. ú. Trenčín o výmere 80 m2 pre vlastníkov bytov bytového domu s. č. 1674/5,7,9 za účelom 
majetkovoprávneho vysporiadania pri výstavbe nových prefabrikovaných loggií. Ide o predaj 
pozemku – zeleň popri bytovom dome, na ktorom bude realizovaná výstavba balkónov.   

 
Uznesenie 37/10/21: VMČ SEVER odporúča odpredaj podľa predloženého návrhu.  
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Petrík, Matejka, Trepáč)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 

3. RIEŠENIE DOPRAVNEJ SITUÁCIE PRED AREÁLOM ZŠ KUBRÁ a KS KUBRÁ:  
 

 Mgr. Marousek k tejto téme uviedol, že pravidelne na toto miesto ráno chodia naše policajné hliadky 
v čase od 7.25 do 7.55 h, kde dochádza k častým dopravným kolíziám. V prvom rade to robia rodičia, 
ktorí z areálu ZŠ cúvajú priamo do cesty, vytvárajú sa zápchy, nakoľko tu nie je vyriešené parkovanie, 
ktoré by nejakým spôsobom vyriešilo naloženie a vyloženie detí do školy. Preto by som rád 
prostredníctvom poslancov chcel požiadať útvar mobility,  aby predložili komplexné riešenie tejto 
situácie i pred materskou školou, možno aj na úkor zeleného stredového ostrovčeka na ulici 
Kubranská. Čo sa týka kultúrneho strediska, nepoznáme v areáli, kde sú vedené inžinierske siete 
a bolo by lepšie riešenie, aby tu ten zákaz vjazdu nebol, bolo to zjednosmernené a investičnou akciou 
by tu mal byť vytvorený chodníček priamo do areálu, kde by bezpečne deti mohli vojsť do areálu 
školy bez parkovania. Tento istý problém sa dotýka aj pri škôlke i keď je tam menšie parkovisko, ale 
v ranných hodinách, keď je dopravná špička, treba s tým naozaj niečo robiť. Na záver dodal, že 
jednoznačne tu pred školou je najhoršia situáciu zo všetkých škôl.  

 Bc. Trepáč informoval, že sa má robiť projekt, ale nevie, či je už hotový, mali by priamo pred školou 
vzniknúť dve až tri parkovacie miesta priamo za tou bránou, ktorá by sa zrušila a tam sa spravil otoč.  

 Ing. Matejka navrhol, aby budúci mesiac nám to prišiel niekto z útvaru mobility odprezentovať, ak 
sa takýto projekt pripravuje, je dobré, aby sme takýto projekt videli a prípadne tam zapracovali i tú 
škôlku i vstup do KS Kubrá, kde sa zákaz vjazdu do areálu neustále porušuje.   

 Ing. Mičega požiadal, aby tento projekt, ak je hotový priniesli a odprezentovali na najbližšej komisii 
školstva. Zároveň poďakoval, že sa tento verejný priestor pred KS Kubrá otvoril a požiadal o uvedenie 
sumy, koľko to stálo – vybúranie múrika, odstránenie oplotenia. Tento priestor sa mal robiť ešte 
v roku 2017, ale namiesto toho sa spravila cesta za školou na Ul. M. Hricku bývalej krajskej 
prokurátorke v Trenčíne.  

 Ing. Mičega sa ešte opýtal, že do požiadaviek poslanca dá, ako sa vyjadrilo Ministerstvo vnútra 
k pamätníku 2. svetovej vojny, ktorý sa nachádza priamo v areáli KS Kubrá a má priznaný štatút a zo 
zákona mu prináleží ochrana. Lebo, keď som tu teraz vstúpil, tak toto, čo tu spravili,.... to je hrozné. 
„Hanbím sa za to“, doplnil na záver.   

 
 O 16.16 h sa dostavil na rokovanie poslanec Mgr. Bystrický  
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4. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 

OBDOBIA:  
 
 Mgr. Baco dal možnosť prítomným občanom, aby sa vrátili k požiadavkám z minulosti, ktoré neboli 

doteraz vybavené.  
 Uvedené požiadavky sú zahrnuté ako nové požiadavky občanov a bude na ne z mesta odpovedané do 

budúceho zasadnutia VMČ SEVER.  
 Ing. Mičega sa vrátil k požiadavke 59/21 ohľadom správcu miestnych komunikácií pre MČ SEVER 

a opýtal sa, či je dotyčný pán stále zamestnaný, nakoľko sa mu nevie dlhodobo dovolať. Odpovedal 
Mgr. Marousek, že mu nebola predlžená zmluva a už na MHSL nepracuje.  Ďalej doplnil k požiadavke 
č. 70/21, kde mal p. Kubica ako správca komunikácií zabezpečiť opravu chodníka za Maxom a bolo 
mi sľúbené, že to bude hotové, ..... veď tam neprejde ani vozičkár a stále to nie je. Takže som sa pýtal, 
že prečo p. Kubica skončil a či to bolo pre alkohol? Uvedené dávam aj do požiadavky za tento mesiac. 

 
5. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV:  

 
 

 požiadavky poslancov: 
 
      76/21 Po vypracovaní kompletnej projektovej dokumentácie na vyriešenie nového vjazdu a 
parkovania v areáli a pred areálom ZŠ Kubrá, MŠ Kubrá žiadame tento projekt doniesť a odprezentovať 
na komisii školstva. (Mičega) 

       77/21 Požadujem zverejniť v odpovediach na požiadavky i v zápisnici VMČ SEVER informáciu, 
za akú sumu bolo vybúrané oplotenie KS Kubrá, úprava vonkajšieho okolia a všetky finančné výdavky, 
ktoré s touto investíciou súvisia.  (Mičega) 

       78/21 Požadujem informáciu, či sa vyjadrilo k predmetnej akcii odstránenia oplotenia KS Kubrá a 
k úprave vonkajšieho okolia Ministerstvo vnútra, nakoľko je tu pamätník II. svetovej vojny vo vnútri 
areálu KS Kubrá, ktorý má priznaný štatút. (Mičega) 

       79/21 Reagujem na požiadavku č. 59/21 kde ste mi uviedli, že správcom miestnych komunikácií pre 
MČ SEVER je Ing. Rastislav Kubica a dva týždne sa mu neviem dovolať. Žiadam uviesť dôvod, prečo 
tento človek už nepracuje ako správca miestnych komunikácii na MHSL a prečo mu nebola predĺžená 
pracovná zmluva na dobu určitú.  (Mičega)  

       80/21 Požadujem, že nebudem dávať nové požiadavky, ktoré sa týkajú bežnej údržby ale chcem, 
aby sa začali plniť aspoň tie, na ktoré sme už niekoľkokrát poukazovali a stále nie sú vybavené. (Matejka)        

        81/21 Žiadam predložiť sumár všetkých investičných akcií, ktoré boli zrealizované v mestskej časti 
SEVER aj bežné údržby. (Mičega) 
        82/21 Žiadam, aby boli postupne odstraňované aj vyschnuté buriny na chodníkoch - po postreku. 
Prax ukazuje, že to nikto nerieši. Hnedé zoschnuté pozostatky bývajú niekedy ešte horšie. V takom stave 
to ostáva ďalšie mesiace. (Trepáč) 
        83/21 Žiadam osadiť lavičku pri MHD zastávke Kubrá, Pred poľom. (Trepáč) 
        84/21 Žiadam urgentne riešiť dopravnú situáciu na križovatke Pred poľom. Križovatka je   
neprehľadná, úsek takmer častých nehôd - nákladné autá, chodci, cyklisti, osobné autá. (Trepáč) 
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         85/21 Žiadam o dokončenie terénnych úprav v KS Kubrá + dorobenie brány vrátane kľučiek. 
(Trepáč) 
        86/21 V KS Kubrá požadujem spraviť malý chodník z dlažby ku pamätníku. (Trepáč) 
        87/21 Ulica K výstavisku - požadujem aspoň čiastočne opraviť protihlukovú stenu. (Trepáč) 
        88/21 Požadujem vymeniť dažďovú vpusť na ceste k cintorínu v Kubrej. Momentálne je nefunkčná 
a dlhodobo zarastená. Žiadam o vyčistenie a výmenu. Je tu potrebné vyčistiť aj MK od buriny, nánosov 
a náletových drevín. (Trepáč) 
         89/21 Podchod Kubrá/Opatová - požadujem o vyčistenie chodníkov od buriny a zároveň odstrániť 
zoschnuté buriny pri priechode pre chodcov. (Trepáč) 
 

 požiadavky občanov: 
 
        90/21 p. Lišková žiada vymeniť dvere v KS Kubrá, ktoré sú značne opotrebované a dlhodobo po 
životnosti. 
        91/21  Pred penziónom AVE-MARIA v Kubrej je dlhodobo poškodené zábradlie pri potoku. Hrozí 
nebezpečenstvo pádu do potoka. V roku 2020 ste nám odpovedali, že zábradlie nie je v majetku mesta, 
preto na ňom nevykonávate údržbu. Nemôže mesto vyvinúť iniciatívu a osloviť správcu, aby došlo k 
náprave? 
       92/21  Kedy sa do rozpočtu mesta Trenčín dostane aj investičná akcia rozšírenia cintorína v Kubrej, 
na ktorú poukazujeme minimálne dva roky? 
       93/21  Občianka prosí poslancov Petríka a Smolku, aby občanom z Pod Sokolíc pomohli vybudovať 
detské ihrisko v tejto lokalite a nájsť si čas na obliadku v teréne, aby sa vybralo vhodné miesto jeho 
umiestnenia. 
       94/21  Občianka žiada odstrániť polámané konáre na Ulici Pádivého 10 smerom na Kraskovu - 
zlomené konáre visia zo stromov. 
       95/21  Občianka sa pýta, prečo sa ide revitalizovať ihrisko Pádivec? Čo bude predmetom celej 
revitalizácie? 
 

6. RÔZNE, DISKUSIA:  
 
 Občianka upozornila na skutočnosť, že už niekoľkokrát dávala požiadavku na orez živého plota 

v okolí ihriska Pádivec, stále to nie je ostrihané. Na to reagoval poslanec Matejka, že by bolo dobré, 
aby sa dorobili tie požiadavky, ktoré sú stále nevybavené. Je to len bežná údržba.  

 Občianka navrhla v rámci podchodu na Sihoti pri Bille skultúrniť tento podchod aspoň takými 
nákresmi ako je podchod na Hasičskej ulici. V rámci spoločnej debaty sa občania bavili s poslancami, 
aby išli za vecou, ktorú treba riešiť osobne, dotazovali sa na meste, nielen to, že to zadajú písomne, 
ako bude mesto odpovedať, ale je treba pýtať sa občanov priamo,......nájsť si čas a zájsť za nimi 
a popýtať sa, čo treba, čo je súrne, ......... a na záver poďakovala niektorým poslancom (Trepáčovi, 
Mičegovi), ktorí majú záujem a riešia veci občanov tak ako treba a zároveň poďakovala aj garantke 
za vyhotovovanie zrozumiteľných zápisníc.  

 Bc. Trepáč upozornil na jednu požiadavku – výtlky v ZŠ Kubrá, ktoré som dával v minulosti aj v roku 
2019, lebo stav sa neustále zhoršuje a je najvyšší čas to riešiť,.....a nemôžme predsa čakať na súvislú 
rekonštrukciu, na ktorú by sme čakali desať rokov,......toľko financií sa predsa nájde, aby sa to dalo 
opraviť. Konkrétne ide o požiadavku z mesiaca september č. 71/21. 

 Bc. Trepáč ešte uviedol požiadavku na opravu zámkovej dlažby pred autobusovou zastávkou Max 
a tam takisto požiadal, aby tam boli tie výtlky urgentne opravené, nebudeme predsa čakať, kým sa 
dorobí súvislá investičná akcia,....... 

 
 
 



VMČ SEVER – 10/2021  
 Strana 5 
 

 
 Ing. Mičega vyslovil požiadavku, že je rád, že sme sa dnes takto stretli a chcel by, aby predseda VMČ 

SEVER na budúce zasadnutie zabezpečil, aby prišiel niekto z mesta či z útvaru mobility, či MHSL, 
aby sme vôbec vedeli, že sme poslanci tohto mesta,........ napríklad, aby prišli útvary, ktoré sa týkajú 
chodu mesta – životné prostredie, útvar mobility, MHSL,..... veď ja som poslanec a tu sa dozvedám, 
čo sa ide robiť?  

 Debata sa ďalej rozvíjala ohľadom úpravy okolia KS Kubrá  do takej miery, že poslanec Mičega 
kritizoval túto akciu ako sa to spravilo a medzi predsedom VMČ SEVER si vymenili názory aj v iných 
veciach. 
 
7. ZÁVER: 

 
 Ďalšie rokovanie výboru by sa malo uskutočniť dňa 4. novembra 2021 v priestoroch Denného  

centra na Sihoti. Keďže sa riadime platnými nariadeniami vydanými ÚVZ SR a opatreniami proti 
šíreniu ochorenia COVID-19, upresnenie pozvánky bude zverejnené na webovej stránke mesta 
i vývesných tabuliach s týždňovým predstihom.  

 
Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 17,05 hod.  
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 7.10.2021 
 
 
 
 
 

      Mgr. Miloslav Baco 
    predseda VMČ SEVER 

          


